
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Baška, které proběhlo 15. 04. 2024 

 

Přítomni: Mgr. Renáta Válková, Mgr. Petr Piekarczyk, Mgr. Martina Mílová, Mgr. Jiří Kocich, Bc. Karla 

Bernátková, Mgr. Lenka Svrčinová, Mgr. Dagmar Kovalová    

Program jednání: 

1) Rozpočet školy 

2) Výsledky dotazníku pro rodiče, výsledky šetření TIMSS, úspěchy dětí v soutěžích 

3) Kontrola dodržení ŠVP 

4) Procentuální úspěšnost ve znalostních SCIO testech – vytvoření analýzy 

5) Žák a počet vyučovacích dnů strávených jinými aktivitami - vytvoření analýzy 

6) Diskuse, k projednání témat členů ŠR. 

K bodu 1)   

Mgr. Válková seznámila přítomné s rozpočtem školy na rok 2024. Informovala o snížení státního 

příspěvku a také o snížení příspěvku od zřizovatele. Vysvětlila přímé dopady na financování školy, na 

které toto snížení bude mít vliv.  Informovala o nově nastaveném způsobu vedení účetnictví vlastními 

zaměstnanci příspěvkové organizace z důvodu ukončení spolupráce s externí účetní firmou a 

problémech, které s tímto přechodem jsou stále aktuálním tématem. Sdělila, že svolala pracovní poradu 

všech zaměstnanců příspěvkové organizace z důvodu chystané změny financování platů 

nepedagogických zaměstnanců. 

 

K bodu 2) 

S předloženými materiály - výsledky dotazníku pro rodiče a výsledky šetření TIMSS byli všichni 

přítomni seznámeni v předstihu. Diskutovala se návaznost výsledků naší školy na celorepublikový 

průměr v porovnání s ostatními školami. Zástupci školy informovali o úspěších žáků naší školy ve 

sportu, matematice a anglickém jazyce. 

 

K bodu 3)  

K tomuto dotazu bylo sděleno, že kompetentním orgánem kontrolovat ŠVP je Česká školní inspekce, 

tudíž k tomuto bodu nebyla vedena dále debata. 

 

K bodu 4)  

Vedení a zástupci školy byli dotázání na srovnání SCIO testování v jednotlivých ročnících v návaznosti 

na celorepublikový průměr a také zda toto testování lze porovnat s ostatními školami v regionu.  

Bylo sděleno, že výstupy je možné porovnat až jednotliví žáci budou mít za sebou více testování, protože 

jejich četnost není každoroční, ale pouze ve 3., 5.,7. a 9. ročníků školní docházky.  

 

K bodu 5)  

K tomuto bodu bylo sděleno, že všechny mimoškolní aktivity za jednotlivé měsíce a třídy jsou uvedeny 

vždy ve výroční zprávě za uplynulý školní rok, kterou má jak školská rada, tak zřizovatel k dispozici. 

Společné sdělení zástupců školy, že na vytváření požadovaných analýz nemají časový prostor. Byla 

naopak nabídnuta možnost tyto analýzy nechat zpracovat zástupcem zřizovatele. 

 

K bodu 6)  

• Navázání lepší spolupráce mezi zřizovatelem a příspěvkovou organizací, 

• informace o chystané akci školy pro rodiče k možným dopadům zneužívání dětského neomezeného 

přístupu k internetu,  



• plánované zřízení funkce školního psychologa v návaznosti na četné případy řešené školním 

poradenským pracovištěm,  

• informace o činnosti školního poradenského pracoviště 

• námět pro kontrolu ČOI vůči provozovateli večerky v Bašce. 

 

 

Zapsala: Karla Bernátková 


